
Notulen openbare ledenvergadering 7 november 2024 

 VERENIGING DORPSRAAD MUIDERBERG 

 

 

NOTULEN 7 november 2024 Openbare Ledenvergadering 

Locatie: De Rijver/Jaap Guntenaarzaal 

 

Aanwezige bestuursleden:  

John Haug (secretaris), Leo Dooper (penningmeester) Michiel Koekkoek, Cees Petersen, 

Bert Hensbergen bestuursleden.  

 

Afwezige bestuursleden: 

Henk Donker (voorzitter), 

 

Notulist:  

Fred Kollen 

 

Aanwezig vanuit gemeente Gooise Meren; 

Hugo Bellaart (wijkwethouder) 
 

Afwezig met bericht vanuit gemeente Gooise Meren; 

Corrie Wiegmans (wijkadviseur) 

  

Afwezige leden met bericht:  
Jayne Forrester, Wilma Ruiter, Emile den Dunnen, Renee den Dunnen, Jos den Hengst, 

Lars Oostveen, Harry Mock, Leon Imandt, Henk van der Veen, Hanny van der Veen, Jan 

Stroband. 

       

Aanwezige leden: 

June Biallosterski, Ab Heij, Johan Smit, Renee van Wagensveld, Claudia de Raadt, Eric 

Stoeltie, Paul Dinant, Mette van der Hoek, Donald Kreiken, Gerrit Ruiter, Fred Dalmulder, 

Hugo landheer, Toine Mutsaers. 

 

Aanwezige niet-leden: 

Tara Steemers, 

 

 
1. Opening 

Voorzitter (bij afwezigheid van Henk Donker) John Haug opent om 20.00 uur de 

vergadering. 
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2. Notulen openbare bestuursvergadering. 

Met twee redactionele wijzigingen worden de notulen vastgesteld. Kocherbos moet zijn 

Kocherplantsoen en het gestelde over de dijkverzwaring stond in de verleden tijd en dit 

moet zijn in de toekomende tijd.  

Ab Heij merkt naar aanleiding van de notulen op dat de gemeentelijke groenvoorziening 

nog steeds niet optimaal is. Anderen klagen over het feit dat door gebrek aan onderhoud 

op een aantal plaatsen het gras tot kniehoogte is gegroeid. John Haug wijst erop dat 

hierover een enquête wordt gehouden. Zie bij 5. 

 

Ab Heij vraagt voorts naar de uitkomsten van het geluidsonderzoek A1-A6. John Haug 

zegt dat dit van enige jaren geleden dateert en dat hij zich dit niet goed herinnert. Hij 

zoekt dit op. 

 
3. Mededelingen 
a. Bert Hensbergen doet verslag van een bijeenkomst van de Rocov, het regionaal 

overlegorgaan voor openbaar vervoer. Er komt in Gooise Meren meer openbaar 
busvervoer, maar niet in Muiderberg. Door een motie van de Christen Unie in de 
Tweede Kamer is er € 85 miljoen beschikbaar om tot lagere tarieven voor het 
openbaar vervoer te komen maar ook een bedrag voor een zogenaamde museum-
buslijn in Muiden en Muiderberg. Dit plan moet nog worden uitgewerkt maar nu al 
staat vast dat het een incidentele oplossing van april tot oktober is, waarbij geen 
gebruik mag worden gemaakt van de vaste bushaltes maar wel van de P & R-
terreinen. Hierover wordt eind dit jaar een besluit genomen. 

 
b. Michiel Koekkoek memoreert dat er volgend jaar door Waternet gewerkt wordt aan 

de dijkverzwaring langs de Naardertrekvaart waarbij wilgen en essen aan de 
Zuidpolderweg verdwijnen. Het uitgangspunt is dat er geen bomen meer komen op 
een dijk. Ter compensatie worden bomen geplant op de Googweg en bij de Maxis. 
Waternet zal alsnog kleinere bomen plaatsen tussen het fietspad en de weg. 

 
c. Biomassacentrale in Diemen. Michiel bericht dat naar aanleiding van ingediende 

bezwaren Vattenfall afziet van een biomassacentrale in Diemen. 

 
d. Uitreiking Vrijwilligersprijs. John Haug zegt dat de gemeente heeft gevraagd de 

Muiderbergse vrijwilligersprijs tezamen met de prijzen van de andere kernen uit te 
reiken tijdens de nieuwjaarsreceptie van de gemeente. Deze wordt op 6 januari 2025 
in het Spant in Bussum gehouden. De gemeente biedt aan om voor vervoer te zorgen 
voor die inwoners van Muiderberg die hieraan behoefte hebben. Omdat het bestuur 
De Rijver niet de ideale locatie vindt heeft het bestuur, mede vanwege de vervoers-
toezegging van de gemeente, bewilligt om de uitreiking van de Muiderberger Echo op 
6 januari 2025 in het Spant te laten plaatsvinden. 

 
e. Enquête parkeren in Muiderberg 

Het bestuur houdt een enquête over parkeren in Muiderberg en vraagt de bewoners 

die in te vullen. De gemeente houdt over het parkeren een bijeenkomst op 21 novem-
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ber om 19.30 uur in het Rechthuis alwaar inwoners hun voorkeuren met betrekking 

tot het parkeren kenbaar kunnen maken. Op een vraag hoe het bestuur tegenover 

betaald parkeren staat, antwoordt John Haug dat - enkele evenementen per jaar 

daargelaten – de drukte niet zodanig is dat het noodzaakt tot betaald parkeren.  

Vanuit de zaal wordt opgemerkt dat er af en toe wel overlast is wanneer er te veel 

volwassenen (vaak buitenlandse werknemers) in een klein huis wonen. Wethouder 

Hugo Bellaart merkt op dat slechts één huishouding per woning is toegestaan. 

Kamerverhuur wordt niet gerekend tot een huishouding. Bij een huishouding passen 

één of twee auto’s. De gemeente handhaaft hierop. 

Zo heeft de gemeente een meldingsplicht ingevoerd om het aantal filmopnames in 

huizen in het Spiegel in Bussum en de daarmede gepaard gaande overlast te 

beperken.  

John Haug vraagt om bij overlast bij de gemeente te klagen en een kopie van de klacht 

aan hem toe te sturen zodat hij de afhandeling kan volgen. 

 
f. John Haug meldt dat burgemeester Han ter Heegde zijn 25-jarig ambtsjubileum viert. 

Hij is in Nederland de burgemeester die het langst in functie is. De Dorpsraad heeft 
hem met dit jubileum van harte gefeliciteerd. 

 
g. John Haug werd door enkele inwoners, waaronder de burgemeester, gevraagd naar 

het weer houden van de nieuwjaarsduik. Deze is na de coronatijd niet meer 
gehouden. Maar de traditie wordt op 1 januari 2025 weer opgepakt. De locatie is de 
Zeemeeuw, het verzamelen om 12 uur en het te water gaan om 12:15 uur. De 
Dorpsraad zorgt voor een versnapering. Ab Heij doet het voorstel om het evenement 
aan te melden bij Unox om de oranje mutsen te krijgen. John Haug en Jur Jonges 
brengen de mutsen die zij nog in voorraad hebben in.  

 
h. De volgende ledenvergadering wordt medio januari 2025 gehouden. Nader bericht 

volgt. 

 
i. John Haug wijst op de gisteren en vandaag bezorgde nieuwe, 13e editie van de 

Dorpspraat. 

 
4. Update Tennet 

Cees Petersen zegt dat de omringende gemeentes en een aantal belangengroepe-

ringen op één lijn zitten om het rode tracé als de keuzemogelijkheid van o.a. de 

Dorpsraad in te brengen. Inmiddels zijn de onderzoeksresultaten van de MER en HIA 

ontvangen. Op verzoek van TenneT heeft het bureau Bos en Witteveen een onderzoek 

gedaan naar de corridor ten zuiden van de A1 en ten oosten van de A6 tot voorbij het 

klaverblad. Die corridor wordt Zuid Paars 2 genoemd en blijkt overeen te komen met 

het rode tracé. 

 

Naar aanleiding hiervan heeft Natuurmonumenten, een belangrijke speler in het 

gebied vanwege hun eigen afwateringsgebieden en waterwingebieden contact 

opgenomen met de Dorpsraad om een gezamenlijk standpunt te onderzoeken. 
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Natuurmonumenten wil aan de noordzijde over 6,5 kilometer een ondergrondse 

kabel aanleggen. De Dorpsraad is niet op dit voorstel ingegaan. 

 

Paul Dinant merkt op dat Natuurmonumenten voorstelt om het tracé langs de 

bestaande hoogspanningsleiding aan de noordzijde van de A1 te leggen. TenneT heeft 

dit tracé herhaaldelijk afgewezen. Natuurmonumenten ziet niet graag dat de 

hoogspanningsleiding dicht bij het afwateringskanaal zou komen omdat dit het milieu 

verontreinigt. Vooral tijdens onderhoudswerkzaamheden. Het ingenieursbureau 

Witteveen en Bos heeft dit onderzocht en geconcludeerd dat er in dit geval geen 

sprake is van extra beschadiging van de natuur. Witteveen en Bos en Natuurmonu-

menten hebben derhalve twee tegengestelde standpunten. 

 

Er is een gezamenlijke voorkeur om de leiding ondergronds te leggen. Dit kent echter 

technische beperkingen. De 380 KV-kabel gaat in Almere ook over woonwijken die 

aangelegd zijn onder de kabel. 

 
5. Voorlopige resultaten enquête groenvoorziening 

Cees Petersen presenteert via PowerPoint de voorlopige uitslag van de enquête die 

ook te vinden is op de website van de Dorpsraad. Cees merkt op dat het onderhoud 

van het groen niet alleen een gemeentelijk aangelegenheid is maar dat de bewoners 

hier ook een taak in hebben.  

 Uit enquête blijkt dat 70% van de respondenten (242 personen) het groenonderhoud 

de afgelopen jaren slechter vindt geworden. Zo’n 60% beoordeelt de algemene staat 

van de groenvoorziening als onvoldoende en het huidige onderhoud van het 

openbaar groen wordt door 68% onvoldoende gevonden. Op de vraag of een 

verhoging van de OZB geaccepteerd zou worden om de beeldkwaliteit op een hoger 

niveau te krijgen antwoordt zo’n 45% van de respondenten een verhoging te 

accepteren, waarbij zo’n 12% die acceptatie laat afhangen van de mate van de 

verhoging. Verder blijkt uit enquête dat de bewoners goed bekend zijn met de te 

volgen procedure voor het bij de gemeente indienen van een klacht over het 

groenonderhoud. 

 

 Op de vraag welke aspecten van het groenonderhoud het belangrijkst zijn antwoordt 

35% met snoeien van bomen en struiken, 21% met regelmatig maaien van het gras, 

17% met het verwijderen van zwerfvuil, 14% met het onderhoud van bloemperken 

en heeft 11% het oog op andere activiteiten. Cees merkt op dat de enquête op 10 

november 2024 wordt gesloten. 

 
6. Rondvraag 

Ab Heij attendeert op het gevaar dat elektrische auto’s soms met een snoer over het 

trottoir worden opgeladen of wanneer het snoer te kort is de auto op de stoep wordt 

geparkeerd. Wethouder Hugo Bellaart antwoordt dat hij niet weet of dit in de APV 
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verboden is, maar adviseert om de betreffende autorijder op het gevaar te 

attenderen. Mocht dit niet helpen, dan kan dit worden gemeld bij de gemeente.  

Voorts wordt opgemerkt dat soms ook bakfietsen op het trottoir worden geplaatst 

waardoor het passeren met een rollator problemen oplevert. 

 

In de zojuist verschenen Dorpspraat wordt de vraag gesteld of er nog toekomst is 

voor een supermarkt in het dorp. Dit naar aanleiding van het gerucht dat de Spar 

dreigt te verdwijnen. John Haug merkt hierover op dat de eigenaar aan de achterzijde 

een kleine overkapping wilde maar dat de gemeente dit niet heeft toegestaan. Het 

algemeen gevoelen is dat de supermarkt erg belangrijk is. 

 
7. De voorzitter sluit om 21.55 uur de vergadering. 
 


